
BOA.0002.2.9.2022 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR XLV/22 

z XLV sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 14 września 2022 r.  

w auli Liceum Ogólnokształcącego w Pniewach  

ul. św. Ducha 10 

 

XLV sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 14 września 2022 r.  

o godz. 15.30 i zakończono w dniu 14 września 2022 r. o godz. 19.46. 

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

2. Radna Powiatu Szamotulskiego – Bernadeta Markiewicz 

3. Radny Powiaty Szamotulskiego – Roman Hojan 

4. Radny Powiatu Szamotulskiego – Sławomir Chamczyk 

5. Zastępca Burmistrza – Józef Ćwiertnia 

6. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

7. Sekretarz Gminy – Justyna Chamczyk 

8. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

9. Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

10. Sołtysi Gminy Pniewy 

11. Mieszkańcy 

 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia XLV 

sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, Radnych Powiatu Szamotulskiego, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika 



oraz Sekretarza Gminy, pracowników Urzędu Miejskiego, oraz wszystkich 

obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne  

z obowiązującymi przepisami dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

W związku z trwającymi działaniami wojennymi na Ukrainie Przewodniczący poprosił 

o uczczenie minutą ciszy ofiar wojny. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 14, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Nieobecny radny: Mateusz Kajzderski 

 

3. Przyjęcie protokołów z XLIII I XLIV sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak poinformował, że 

protokoły zostały przesłane radnym elektronicznie oraz były dostępne w formie 

analogowej w Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje niniejsze protokoły bez 

czytania, bądź zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLIII sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Kajzderski 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLIV sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Kajzderski 

 

4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie wpłynął 

pisemny wniosek dotyczący porządku obrad. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 



6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny przedstawił sprawozdanie z 

działalności w okresie międzysesyjnym od dnia 30 czerwca do dnia 14 września 

2022 r. zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

O godz. 16.11 sesję opuścił radny Szymon Krawczyk, powrócił o 16.14. 

 

O godz. 16.35 na sesję przybył radny Mateusz Kajzderski. Stan Rady – 15 osób. 

 

W odniesieniu do informacji Burmistrza, w celu uzyskania szczegółowych informacji  

zapytania złożyli radni: 

− Zbigniew Drgas wraz z sołtysem wsi podziękował Burmistrzowi za docenienie 

organizacji dożynek oraz mówił o nieobecności radnych na tej uroczystości, 

− Jacek Piechocki o pracę straży miejskiej w zakresie dostarczania poczty, 

− Janusz Ratajczak o zmiany w GKPiRPA 

− Paweł Prętki o efekty spotkania ze Starostą Beatą Hanyżak i min.Grzegorzem 

Piechowiakiem 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Jarosław Przewoźny. 

O godz. 16.50 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak ogłosił 15 min. 

przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowił obrady. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Ratajczak przedstawił protokoły z 

posiedzeń odbytych w dniach 5 i 9 września br. Tematem posiedzeń była analiza 

wydatków bieżących, inwestycyjnych oraz zatrudnienia personelu szkół oraz analiza 

wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2022 r. 

 

8. Informacja Burmistrza Gminy Pniewy o przebiegu wykonania budżetu 

gminy, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o 



przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury 

za I półrocze 2022 roku.  

Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz przedstawiła powyższą informację na 

podstawie prezentacji multimedialnej, której wydruk stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

Informacja Burmistrza Gminy Pniewy o przebiegu wykonania budżetu gminy, o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2022 roku stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

W odniesieniu do przedstawionej informacji głosy zabrał radny Krzysztof Matuszak. 

 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz. 

Ponadto Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny wyjaśnił konieczność przesunięć. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/176/08 z dnia 10 lipca 

2008 r. w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „KOLD” (druk 358/22) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Justyna Chamczyk. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz Kajzderski 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/176/08 z dnia 10 lipca 2008 r. w sprawie 

przystąpienia do Stowarzyszenia „KOLD” (druk 358/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLV/349/22 

zmiany uchwały nr XXV/176/08 z dnia 10 lipca 2008 r. w sprawie 

przystąpienia do Stowarzyszenia „KOLD”  

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku najmu nieruchomości 

w drodze przetargu (druk 359A/22)  

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Anna Straśko. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku najmu nieruchomości w drodze przetargu 

(druk 359/A/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLV/350/22 

w sprawie zwolnienia z obowiązku najmu nieruchomości w drodze przetargu 

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku dzierżawy 

nieruchomości w drodze przetargu (druk 360/22) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Anna Straśko. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku dzierżawy nieruchomości w drodze 

przetargu (druk 360/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLV/351/22 

w sprawie zwolnienia z obowiązku dzierżawy nieruchomości w drodze 

przetargu 

 Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 

 



12. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej w 

miejscowości Pniewy (druk 361A/22) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Anna Straśko. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej w miejscowości 

Pniewy (druk 361/A/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLV/352/22 

zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej w miejscowości Pniewy  

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej w 

miejscowości Pniewy (druk 362A/22) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Anna Straśko. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 



Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej w miejscowości 

Pniewy (druk 362/A/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLV/353/22 

zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej w miejscowości Pniewy  

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 

14. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022. (druk 363/22) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz. 

Radny Krzysztof Matuszak zadał pytanie, czy w wydatkach uwzględniono 

zwiększone koszty ogrzewania obiektów gminnych. 

 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz informując o zapewnieniu 

środków na ten cel. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

O godz. 18.00 sesję opuścił radny Szymon Krawczyk. Skład Rady – 14 osób.  

 

Głosowano w sprawie: 



uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022. (druk 363/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Szymon Krawczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLV/354/22 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2022 – 2028. (druk 364B/22) 

Projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią uzasadnienia Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2022 – 2028. (druk 364/B/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Szymon Krawczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XLV/355/22 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy 

na lata 2022 – 2028 

Uchwała stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu 

 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Jolanta Graś wnioskowała o podjęcie działań w sprawie naprawy dróg z 

Nojewa w kierunku Kikowa i Zajączkowa oraz o wykonanie chodnika przy szkole w 

Nojewie. 

Radny Jacek Siminiak podjął temat fotowoltaiki. Zapytał o koszty i termin wykonania 

modernizacji 

Burmistrz Jarosław Przewoźny odniósł się do zapytań radnych wyjaśniając m.in., że 

problemy drogowe zgłaszane są sukcesywnie. Zlecimy niezależnym naukowcom 

opracowanie ekspertyzy instalacji fotowoltaicznej. Jeżeli będą podstawy, to 

wystąpimy na drogę sądową. Dla dobra sprawy nie będą udzielane informacje przed 

ukończeniem ekspertyzy. 

Radny Jacek Siminiak Ad vocem - zapytał o koszt ekspertyzy i ocenił reakcję gminy 

jako spóźnioną. 

Radny Jacek Piechocki wyjaśnił, że podejmował sprawy fotowoltaiki w trosce o 

bezpieczeństwo uczniów. Wskazał na brak wsparcia w tej sprawie ze strony radnych. 



Wyraził krytyczną opinię o jakości działań gminy jako inwestora. Działaniach 

wykonawcy oraz inspektora nadzoru. 

Radny Jacek Siminiak zwrócił uwagę na jego zdaniem niekompetencje firmy 

Instalbud. 

Burmistrz Jarosław Przewoźny poinformował jakie są regulacje prawne zamówień 

publicznych. Gmina nie miała wpływu na wybór wykonawców, regulują to przepisy. 

Uznał, że to co panowie radni przedstawiają nie do końca jest prawdą. Za dużo jest 

emocji a za mało merytoryki. 

Radny Jacek Piechocki Ad vocem wyjaśnił, że temat pojawił się już pod koniec roku 

2019 na posiedzeniu wspólnym komisji. Określił działania Burmistrza jako opieszałe. 

Zastępca Burmistrza odniósł się do tematu dyskusji. Stwierdził, że działania gminy 

były zgodne z projektem i procedurami. PSP nie sporządziła protokołu o zagrożeniu 

wskazującego, że budynek  jest złym stanie. 

Radny Jacek Piechocki odczytał protokół PSP Szamotuły, stwierdzający, że ,,…w 

toku czynności ustalono występowanie nieprawidłowości spełniających przesłanki do 

uznania naruszeń przepisów o ochronie pożarowej zawartych w (…) ustawy o 

ochronie przeciwpożarowej” 

Radny Jacek Siminiak podkreślił, że w toku dyskusji zacytowane zostały maile. 

 

Przewodniczący na tym zamknął dyskusję  w tym temacie. 

 

17. Wolne wnioski i informacje. 

 

Zenon Puk poinformował o okolicznościach odwołania z funkcji przewodniczącego 

GKPiRPA,  argumentując, że przyczyną odwołania był jego brak zgody na 

przeznaczenie środków na cel nieuprawniony.  

Przewodniczący Rady odniósł się do wypowiedzi Zenona Puka. Zaproponował aby 

zebrała się w tym temacie Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych w celu 

zapoznania się ze sprawą. 

Radny Jacek Piechocki zgłosił uwagi do Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie 

korespondencji  przekazywanej przez niego radnym. 

Radna Jolanta Graś  przywołała dyskusję na posiedzeniu GKPiRPA. 

Radny Paweł Prętki zaapelował do niektórych radnych o aktywność, stosując jednak 

procedury obowiązujące w samorządzie. 



Radna Teresa Smorawska wezwała do otwartości w działaniach profilaktycznych na 

rzeczywiste zagrożenia. 

Radny Mateusz Kajzderski poparł cel proponowany do dofinansowania przez 

Burmistrza. 

Radny Marek Wendt uznał, że powinniśmy podziękować panu Zenonowi za lata 

działalności.  

Burmistrz odniósł się do wypowiedzi, które padły. Stwierdził, że różnie od pana 

Zenona Puka rozumie działania profilaktyczne. Człowiek jest najistotniejszy. 

Przewodniczący poprosił o udostępnienie radnym audytu z kontroli działalności 

GKPiRPA. 

Dyrektor OPS Bernadeta Markiewicz odniosła się do wypowiedzi Zenona Puka 

przypominając procedury pracy nad programem. 

 

18. Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i XLV sesję Rady Miejskiej 

uznał za zakończoną. 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Magda Balcer Radny Krzysztof Matuszak  

 

 

 

 

   


